

Dear Parents,

On October 16th, we will celebrate World Food Day. The United Nations started this day to help raise awareness about healthy food and #zerohunger. #ZeroHunger is an initiative that helps to ensure that everyone has the food they need to stay healthy and that food is not wasted.

This year, we will learn about this in a special way. We are asking for students to bring in healthy fruits, like apples, bananas, kiwi, etc. In a special activity, we create a fruit salad to share together to learn about healthy foods. We will also be talking about #zerohunger and how it might affect us in the Emirates. We will be collecting canned foods to donate to a nearby community refrigerator, where people near our school take food when they don't need it. Then, people who don't have food or need healthy food can come and take it for their families. We would love for you to send in 1-2 canned foods to share with our classes to help us contribute.

We are so fortunate in the UAE while many people, here and in other parts of the world, go hungry. Help us teach our students about how they can combat that and start teaching 'empathy' from their early years.

Thank you so much for your help,

The KG teachers



أولياء الأمور الكرام...

سنحتفل بيوم الغذاء العالمي في يوم الاثنين الموافق 16 أكتوبر 2018.

بدأت الأمم المتحدة هذا اليوم للمساعدة في رفع مستوى الوعي بشأن الغذاء الصحي و هي المبادرة التي تساعد على ضمان أن الجميع لديه الغذاء الذي يحتاجونه للبقاء في صحة جيدة واستهلاك الغذاء دون الإصراف فيه.

لذا نود من أبنائنا الطلبة جلب الفواكه الصحية، مثل التفاح والموز والكيوي، وما إلى ذلك وسيشاركون بصنع سلطة الفواكه معا لتعزيز فكرة الأطعمة الصحية لديهم. كما سنقوم بجمع الأطعمة المعلبة للتبرع إلى ثلاجة المجتمع المجاورة، حيث الناس بالقرب من مدرستنا تأخذ الغذاء عندما لا تحتاج إليه ومن ثم الناس الذين ليس لديهم طعام أو بحاجة إلى الغذاء الصحي بإمكانهم أخذ ما يوجد في الثلاجة سواء لهم أو لأسرهم. نود أن يشارك الطلاب بإرسال 1-2 من الأطعمة المعلبة للمشاركة في هذه المبادرة.

نحن محظوظون جدا في دولة الإمارات العربية المتحدة في حين أن الكثير من الناس، هنا وفي أجزاء أخرى من العالم، يعانون من الجوع. ساعدونا في تعليم طلابنا حول كيفية محاربة ذلك وبدء تعليم "التعاطف" منذ سنواتهم الأولى.

شكرا جزيلا لكم على مساعدتكم،

معلمي الروضة

